
Grundejerforeningen Søbyen

Bestyrelsesmøde onsdag den 18. november 2015

Til stede:
Hans Jørgen Hybschmann (formand), HJH
Erik Kjær Hansen (næstformand), EKH
Jan Sørensen, JS
Claus Vaaben, CV
Morten Lykke Pedersen, MLP

REFERAT

1. Referat fra bestyrelsesmødet den 3. september 2015. 

Drøftet og godkendt.

2. Økonomi

Posteringsoversigt fra Boliq Ejendomsadministration ApS blev gennemgået. Økonomien i 
foreningen ser fornuftig ud.

3. Fællesområderne

Grønne områder:
Der er indhentet to tilbud på løbende vedligeholdelse af de grønne områder i 2016. 
Kvalitetsmæssigt var de beskrevne opgaveløsninger helt sammenlignelige, så bestyrelsen har 
valgt at acceptere det prismæssigt mest gunstige.

Tilsvarende er der indhentet to tilbud på løsning af konkrete enkeltopgaver vedrørende 
udtynding af trægrupperne ved søen og reducering af opvæksten ude i rørskoven. Også her 
accepteres det prismæssigt mest gunstige.

Grå områder:
Der er indhentet to tilbud på glatførebekæmpelse, snerydning og ukrudtsbekæmpelse på de 
grå områder (flisearealer, fortove og kørebaner). Det prismæssigt mest gunstige accepteres.

P-arealer:
Det undersøges, om der er løsninger på markedet, som kan anvendes til markering af 
parkeringsfelternes størrelse på de betonarmerede kantparkeringspladser. EKH tager kontakt til 
mulige leverandører og fremlægger resultatet på næste bestyrelsesmøde.

4. Eventuelt

Generalforsamlingen planlægges på næste møde.
Næste møde 19. januar 2016 hos EKH

_________________________________________________
Hans Jørgen Hybschmann, formand for GF Søbyen


